

Website : <http://successmember.weebly.com/>

中文網站: 將在近期推出, 敬請期待。

In the early 1930s the mayors of both Kobe and Yokohama presented the Park Board with 500 Japanese cherry trees for planting at the Japanese cenotaph in Stanley Park honouring Japanese Canadians who served in WWI. And so, as the impact of cherry tree plantings began to reshape the city's landscape, Vancouverites were soon smitten by their fleeting beauty, their clouds of blossoms, as they heralded spring's arrival each year. Here we have selected a few outdoor activities from various locations for you to enjoy the wonderful blossoms.

溫哥華櫻花的歷史源於 1930 年間神戶及橫濱市長造訪溫哥華時, 贈送予史丹利公園五百棵櫻花樹開始。溫哥華公園局隨後在各處栽種不同種類的櫻花樹, 至今已有四萬多棵櫻花樹分佈在市區各街道和公園, 種類達三十多種。「紅的如霞、白的如雪」的櫻花盛開期也是溫哥華每年最美麗的時節, 所以大家千萬不要錯過, 好好欣賞大自然的饋贈。現在為大家搜集及整理了一些在溫哥華舉辦的櫻花活動, 供大家遊玩時有所參考:

1. Cherry Jam Downtown Concert

- ※ **Time:** Thursday, April 2, 2015, 12pm-1:20pm
- ※ **Location:** Burrard Skytrain station indoor concourse
- ※ **About:** Ken Hsieh conducting a Vancouver Metropolitan Orchestra trio ensemble, the taiko and electric guitar duo LOUD, Langley Ukulele Ensemble, and national yo-yo champion, Harrison Lee.
- ※ **Reference:** <http://www.vcbf.ca/>



1. 櫻花節 • 室外音樂會

- ※ **時間:** 星期四, 2015 年 4 月 2 日, 下午 12 時至 1 時 20 分
- ※ **地點:** Burrard Skytrain Station indoor concourse
- ※ **介紹:** 這場室外音樂會為浪漫的櫻花節拉開帷幕。有樂器表演、民謠演唱、舞蹈等節目。周邊天然的櫻花樹匯聚成最美的背景。
- ※ **參考網站:** <http://www.vcbf.ca/>



2. Sakura Days Japan Fair

- ※ **Time:** Saturday & Sunday, April 11 & 12, 2015, 10am-5pm
- ※ **Location:** VanDusen Botanical Garden
- ※ **About:** The sakura (Japanese cherry blossom) has long been a traditional icon in Japanese culture and is a symbol of spring. At Sakura Days Japan Fair you can experience modern and traditional Japanese cultural arts, cuisine and business.
- ※ **Reference:** <http://www.vcbf.ca/>

2. 櫻花日 • 日本文化節

- ※ **時間:** 星期六 & 星期日, 2015 年 4 月 11 日 & 12 日, 上午 10 時至下午 5 時
- ※ **地點:** 范杜森植物園
- ※ **介紹:** 溫哥華櫻花盛開之際, 也是領略慶祝日本傳統與文化的好時節。週六及日這兩天的這個活動除了可以觀賞溫哥華植物園內怒放的櫻花, 還有日式茶道、清酒、和風美食、日本傳統歌舞、太鼓、書法、手工摺紙及插花……等豐富節目, 讓視覺、嗅覺、味覺及心靈都沉浸難得的享受。
- ※ **參考網站:** <http://www.vcbf.ca/>

3. Bike The Blossoms

- ※ **Time:** Saturday, April 25, 2015, 11am-3pm
- ※ **Location:** South side of John Hendry Park (Trout Lake), 3300 Victoria Drive (@ E 19th Ave.)
- ※ **About:** The Bike the Blossoms Ride offers the opportunity to cycle along a well-marked route, enjoying the new cherry blossoms, with friends and many other relaxed and happy cyclists.
- ※ **Reference:** <http://www.vcbf.ca/>



3. 騎行櫻花下

- ※ **時間:** 星期六, 2015 年 4 月 25 日, 上午 11 時至下午 3 時
- ※ **地點:** South side of John Hendry Park (Trout Lake), 3300 Victoria Drive (靠近 E 19th Ave.)
- ※ **介紹:** 約上三五知己, 帶或租單車, 還能認識一些志同道合的新朋友, 一起在美景中鍛煉身體、伸展筋骨, 實在是個挺好的主意。
- ※ **參考網站:** <http://www.vcbf.ca/>



4. Tree Talks and Walks

- ※ **Time:** Saturday, April 11, 2015, 1:30pm-3pm
- ※ **Location:** VanDusen Botanical Garden
- ※ **About:** Include a tour of the garden as part of your Sakura Days experience. Meet at the Guides' table just inside the Garden. Note that paid garden admission is required for this walk.
- ※ **Reference:** <http://www.vcbf.ca/>

4. 櫻花樹下 • 談心散步

- ※ **時間:** 星期六, 2015 年 4 月 11 日, 下午 1 時 30 分至 3 時
- ※ **地點:** 范杜森植物園
- ※ **介紹:** 在公園體驗櫻花, 和朋友聊天漫步。本活動需要購買公園門票。
- ※ **參考網站:** <http://www.vcbf.ca/>

While enjoying the blossoms, a matching ornament such as jewellery is needed to make the trip perfect. If you are interested in jewellery services, you can contact the S.U.C.C.E.S.S. Corporate Members shown below and enjoy discounts on products and services.

出外遊玩除了開心, 合宜也很重要, 如有些配飾點綴更見瑰麗。以下為各會員提供一些珠寶首飾方面的會員服務及優惠信息, 請與中僑合作商戶聯繫, 取得更詳盡的會員優惠資訊:

※ E Y L Enjoy Your Life ※

1440 - 4540 No.3 Rd (Richmond 列治文)
Tel: 604-249-8801 或 604-719-3308
10% off 九折

※ Marcus Jewellery 寶光珠寶金行 ※

列治文時代坊 2430 (Richmond 列治文)
Tel: 604-233-1313
119 E. Pender St. (Vancouver 溫哥華)
Tel: 604-681-0334
10% off 九折 (except for 24k jewellery 不包括 24k 首飾)

If you have any question on the Membership Program, please feel free to contact us at 604-408-7260 or email at jasmin.huo@success.bc.ca
如欲查詢更多會員服務, 請致電 604-408-7260 或電郵至 jasmin.huo@success.bc.ca